
Protokoll för Bergåsa- Västra Marks Villaägareförening  
 
Datum: 2023-04-19 
 
Plats: Carin Håkansson, Baldersvägen 
 

Närvarande: Carin Håkansson, Eleonore Ardin, Daniel Persson, Carina Lindquist, Anna 

Larsson, Hans Södergren och Camilla Bonnier-Fryksén 

 

1. Mötet öppnades och vi hälsade Camilla Bonnier-Fryksén speciellt välkommen. 

 

2. Dagordningen godkändes. 

 

3. Val av ordförande: Carin Håkansson 

 

4. Val av sekreterare: Carina Lindquist 

 

5. Val av justerare: Daniel Persson                                                                                            

 

6. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 

7. Ekonomi: För närvarande finns det 30 013,70 kr på kontot.  

 

8. Ett förslag inkom om att bygga en multiarena i området (med möjlighet att spela 

fotboll, innebandy, handboll, basket m.m.) Hjälp med uppförande och viss finansiering 

erbjöds. Styrelsen stöder förslaget men beslutade att det inte är genomförbart för 

närvarande. Det är tyvärr både svårt att hitta en lämplig yta och vem som ska sköta 

underhållet.  

 

9. Ordning & Reda/Skrivelsen: 

 

Punkt Status Kontakt/instans    
(Vem hos oss) 

Parkering och trafik   

Busshållsplats närmare Västra Mark Avslutad punkt. Vi 
får inget gehör från 
Blekingetrafiken 

Julius – 
Blekingetrafiken 
(Carin) 

Hastighetssänkande åtgärder Åtgärdat på 
Kronobergsg och 
Baldersv. 

 

Avspärrning (kätting) för att förhindra 
biltrafik fram till grillplatsen på 
badplatsen 

Pågående.  Erik Petersson 
gata/park – (Carin, 
Anna)  

Säkerhet   

Belysning Västra Mark saknas på 
parkering och till och från utegym 
och löparspår 

Pågående (Ingen 
budget finns just nu 
hälsar kommunen) 

Julius – gata/park 
(Ella) 

Belysning mellan BTH och 
Studentviken saknas 

Avslag (med 
hänvisning till 
bl.a.naturen/djurlivet) 

Julius – gata/park 
(Ella) 

 



Trevnad   

Lekredskapen på stora stranden 
saknas 

Avslag. (Kommunen 
satsar på de 
befintliga 
lekplatserna) 

Erik Petersson (Ella) 

Det saknas papperskorgar mellan 
BTH och Studentvikens lilla strand 

Pågående Julius – gata/park 
(Ella) 

Det ligger gamla sjöodugliga båtar 
upplagda vid Studentviken som 
behövs skrotas 

Pågående (båtarna 
har blivit uppmärkta) 

Erik Petersson – 
gata/park (Ella) 

Stora viken håller på att växa igen av 
vass. 

Åtgärdat Erik Petersson 
(Carin) 

Informationstavlorna/kartorna på 
Västra Mark behöver uppdateras. 
Inaktuell information. 

Pågående Kultur och Fritid 
Mats Mattisson 
(Ella) 

Ett picknickbord i Lillan är i dåligt 
skick och behöver bytas ut 

Pågående 
(kommunen lovar att 
ställa dit ett till 
utesäsongen) 

Erik Petersson 
(Carin) 

 

 

10. Webmaster: Hasse har tagit fram en jubileumslogotyp samt klistermärke med 

föreningens logotyp för märkning av redskapen. 

 

11. Material: Vi beslutade att köpa in fyra sittbänkar som ska tillhöra tälten samt höja 

tälthyran till 300 kr nästa säsong. Vi planerar att ha en översyn på samtliga 

verktyg/material i förrådet i samband med vårfixardagen 1 maj och även undersöka 

om det går att laga mattvätten och köpa in spännband och/eller väskor till tälten. 

Flotten ska oljas och repareras inför badsäsongen. 

 

12. Valborg: Att göra-lista finns separat i vår Messengergrupp. 

 

13. 110-årsjubileum: Separat lista. Inbjudan kommer till sommaren. 

 

14. Övrigt: Nästa år vill vi anordna påskäggsjakt i Lillan igen. Aktiviteten var saknad. 

 

15. Nästa styrelsemöte med fokus på planeringsmöte inför 110-årsjubiléet blir i Carinas 

växthus på Baldersvägen tors 11 maj kl.19. 

 

16. Ordförande avslutade mötet och tackade för Annas fantastiskt goda blåbärspaj. 

 

Carin Håkansson    Carina Lindquist 

Ordförande     Sekreterare 

 

Daniel Persson     

Justerare  

 



Actionlista: 

Vad? Vem? När? 

Rutin för tälthyra Madeleine Nästa möte 

Digitalisering av gamla protokoll – kan man scanna in 
gamla protokoll och dokument och kanske förvara dem i 
föreningsarkivet i Bräkne-Hoby? 

Britta 2023 

Uppdatera bouleskylten med föreningens logotyp Carina 2023 

Daniel ber om en ny offert för putsning på förrådet Daniel 2023 

Göra ett schema för skötsel av boulebanan Anna Våren 2023 

Hur ska vi fira Villaföreningens 110-årsjubiléum 2023? Alla Se sep.lista 

Sätta upp tälten och göra en översyn Alla 1 maj 

Bjuda in till tångrensning på stranden under 
sommarsäsongen. 

Alla Sommaren 
2023 

Parkbänk vid biblioteket och boulebanan önskas Ella kontaktar 
Erik 

2023 

Olja flotten Carin Innan 1 maj 

Översyn av flotten (bl.a. gummilist dålig) Mats Innan 1 maj 

Undersöka om det går att reparera mattvätten Mats Maj 2023 

 

 

 

 

 

 


